

# Licence ترخيص

**The Qatar Financial Centre Authority hereby certifies that,** pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law (Law No (7) of 2005 of the State of Qatar), it has granted:

**Dr Nagy Consulting QFC Branch**  
**QFC No. 01215**

A Licence pursuant to Qatar Financial Centre Authority Regulations to carry on the following activities:

- The business activities of Company Headquarters;
- The business of provision, formation, operation and administration of trusts and similar arrangements of all kinds;
- The business of provision, formation, operation and administration of companies; and
- Providing Professional Services

in or from the Qatar Financial Centre subject to the conditions, restrictions and requirements set out in its Scope of Licence.

ISSUED AT THE QATAR FINANCIAL CENTRE  
DOHA, THIS 15<sup>TH</sup> DAY OF FEBRUARY 2021



بهذا تشهد هيئة مركز قطر للمال - استناداً الى الصلاحيات القانونية الممنوحة لها بموجب احكام الفقرة (١) من المادة (١١) من قانون مركز قطر للمال (رقم ٧ لسنة ٢٠٠٥) لدولة قطر - أنها منحت

**ناحي للاستشارات فرع في مركز قطر للمال**  
**رقم الترخيص ٠١٢١٥**

ترخيصاً وفقاً للوائح هيئة مركز قطر للمال لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

- الأنشطة التجارية لمقر الشركة؛
- أعمال توفير وتشكيل وتشغيل وإدارة الصناديق الائتمانية والترتيبات المماثلة من جميع الأنواع؛
- أعمال توفير وتشكيل وتشغيل وإدارة الشركات؛ و
- قديم الخدمات المهنية

في أو من خلال مركز قطر للمال ، وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات المنصوص عليها في نطاق ترخيصها.

صدرت هذه الشهادة في مركز قطر للمال،  
الدوحة، بتاريخ ١٥ فبراير ٢٠٢١

Chief Commercial Officer

الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية



مركز قطر للمال  
Qatar Financial Centre